
 Skene Pensionärsförening   Protokoll 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 9 januari 2024 

Närvarande: Tomas Stigson, Britt-Marie Knutsson, Berith Johansson, Kent Olsson  

Kerstin Sjöland, Ronny Johansson, Lars-Åke Zackrisson, Karin Granberg, Lars-Erik Fä-

gersten, Lasse Larsson, Steve Karlsson. 

§ 87 öppnande 

Ordförande Tomas hälsar oss välkomna till årets första möte och presenterar förslag till 

dagordning som godkänns. Till att justera protokollet utses Ronny Johansson tillsam-

mans med ordföranden och sekreteraren. Föregående mötesprotokoll upplästes och la-

des med godkännande till handlingarna. 

§ 88 verksamhetsberättelsen 
Ett förslag till verksamhetsberättelse har upprättats. Styrelsen beslutar att den skall 

kompletteras med boule verksamheten. 

§ 89 motioner 
Tomas har skrivit 3 motioner till förbundet som behandlar införande av stödmedlem-

skap, listor på 65 åringar i Harald samt ang förskottsbetalning för nya medlemmar som 

registreras på årets sista kvartal.  Tomas ska ta upp frågan i Samorganisationen om de 

skall lämnas som gemensamma motioner eller respektive förening. Styrelsen beslutar 

ställa sig bakom motionerna. 

§ 90 information 
Vi har nu fått 600 nya Trippelskraplotter till försäljning. 

KPR beredningsmöte den 12 januari och möte med kommunen den 15 februari. Proto-

koll från KPR möten behöver inte skickas ut till styrelsemedlemmarna men som nu rap-

porteras om. 

Samorganisationen har möte den 19 januari. 

Inför nästa medlemsmöte 17 januari. 

Information om hur förbundet hanterarfrågan om förskottsbetalning för medlemmar 

som egentligen är avgiftsbefriade som registreras från oktober till årets slut. 

Distriktets årsmöte den 6 mars i Borås. Tomas, Lars-Åke och Kent anmäls till distriktet. 

Var skall distriktets höstmöte 2024 hållas?. Önskemålet är att Samorganisationen håller 

detta i någon av föreningarna. Vi föreslår att det förläggs till Rydal. 

PRO riks håller mellankongress den 4 juni. Vi anser att den lämpligen även hålls digi-

talt. 

Ronny meddelar att cirkeln Markhistoria bl a kommer att studera Margrets och Jobs 

textil. Marks Basket har erbjudit gratisbiljetter till matcher den 21 jan och 25 feb. Erbju-

dandet presenteras på nästa möte. 

§ 91 rapporter 
Britt-Mari rapporterar att valberedningen föreslår årsmötet Lilian Agardtsson som er-

sättare i styrelsen efter Lasse Larsson som avsagt sig omval. Platsen som kulturansvarig 

står fortfarande öppen. 

Kent rapporterar om arbetet med medlemsbladet. Vi avvaktar lite med inlämnandet till 

tryckeriet. Skickas ut först efter årsmötet. 



Lars-Åke rapporterar från årets julfest. 

Våra aktiviteter o cirklar med kostnader inlämnas till ABF. 

§ 92 nya medlemmar mm 
Följande nya medlemmar anmäls: Tore Lundberg, Ann-Kristina Johansson, Britt-Marie 

Nilsson, Birgitta Eriksson, Jens o Ann-Charlotte Nielsen, Elisabeth och Kjell Westergren, 

Anders Karlsson och Christina Marknäs Örby, Git Hansson, Eila Turpeinen, Tore o Ma-

rita Glansin, Irene Gunnarsson, Birgitta Malmström, Sture Nilsson och Lillemor Grön-

holm huvudmedlemmar. Ann-Marie Ragnarsson sekundärmedlem. Vi är nu 467 med-

lemmar. Ulla Sandahl 90 uppvaktas. 

§ 93 nästa möte 
Nästa möte håller vi den 6 februari med start kl 10. OBS tiden. Berith Johansson ansva-

rar för fikat. 

§ 94 avslutning 
Ordföranden tackar och avslutar mötet. 

----- 

Skene i januari 

 

Tomas Stigson  Kent Olsson   Ronny Johansson 

ordf    sekr    justerare 

 

 

 

 

 

 

 

   

 
 

 


